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KRONIEK OVER HET JAAR 1997

01-01 De oudheidkundige Vereniging “Medenblick” gaf deze dag gelegenheid om de Oudheidkamer 
te kunnen bezoeken. Velen namen de moeite om op deze winterse nieuwjaarsdag op de knus
se zolder een kijkje te nemen.

01-01 Vorige week is in het Overlekerkanaal, nabij de Waterborg, een jongen door het ijs gezakt. 
Toeschouwers keken toe, maar niemand stak een hand uit, totdat de 16-jarige Wouter R., met 
een stuk touw de jongen uit het ijs wist te trekken.

03-01 Achttien wandelaars, 2 vrouwen en 16 mannen, liepen deze dag over het bevroren IJsselmeer 
van Stavoren naar Medemblik.

“De groep Medemblikkers naderen Medemblik” 
(foto: Jack Brakeboer)

Een traditionele wandeltocht (organisatie Jack van café Brakeboer en G.J. Zeilemaker). De 
harde wind maakte het tot een zware tocht, het gladde ijs maakte, dat je swingend over de ijs
vloer ging. De 22 km. lange, 51/2 uur durende tocht, werd heelhuids volbracht!

Vóór het café van Jack Brakeboer 
(foto: Jack Brakeboer)
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04-01 Langdurige vorst! Deze dag werd de elfstedentocht gehouden. Heel Nederland zit voor de buis 
om de verrichtingen van de deelnemers te volgen.
Een 20-tal Medemblikkers namen deel aan deze nationale toertocht. Zelfs bij burgemeester H. 
Smit sloeg de ijskoorts toe. Het is de 4e keer, dat de sportieve burgemeester hieraan deel
neemt. De geplande nieuwjaarsreceptie werd door loco-burgemeester Mw. Kroezen waarge
nomen.

06-01 “Voorzichtigheid geboden"! vindt de commissie van economische en ruimtelijke ontwikkeling 
i.v.m, de komst van recreatieve voorzieningen langs de Droge Wijmersweg. Het gebied tussen 
Vlietstroom en Oosterdijk moet de mogelijkheid open laten voor recreatieve voorzieningen.
Het gebied ten westen van de Vlietstroom moet natuurgebied blijven en zijn open karakter be
houden, vinden de commissie en het College.

06-01 Bakker Hein Raat bakte deze week extra veel brood om de vogels te helpen in hun nood, tij
dens deze extreme strenge winter. Door aanschaf van nieuwe broodpannen, moest er 3x 
“ingebakken” worden. En zo werden de broden tot voedsel voor de noodlijdende dieren.

06-01 Banketbakker Rinus Mijnders van bakkerij H. Raat maakt portrettaarten, waar, van een goed 
gelijkende foto, een afbeelding van die persoon met chocolade wordt geschilderd. Vanaf deze 
week te zien in de etalage.

09-01 “Polymarin”, een polyester verwerkend bedrijf, heeft gebrek aan kwalitatief personeel. 
“Polymarin” is begonnen met botenbouw, specialiseert zich in het maken van zwembadbo- 
dems, rotorbladen en scheepsonderdelen.
Voor de ruimtevaart maakt zij o.m. neuskegels voor raketten. Het streven van dit bedrijf is een 
omzet te bereiken van 4 miljoen gulden in het jaar 2000.

09-01 De sanering van het v.m. gasfabriekterrein laat nog steeds op zich wachten. Al 10 jaar poogt 
de gemeente het geld bij het Rijk los te krijgen.
De milieucommissie is boos op het Rijk door dit steeds weer op de lange baan te schuiven, 
minstens tot het jaar 2001. De gemeente probeert bij de Provincie aan te kloppen voor een 
voorfinanciering.

13-01 Het stichtingsbestuur van het Ned. Stoommachinemuseum (N.S.M.) en stichting Phoenix 
(opgericht om het gemaal uit Schellingwoude bij N.S.M. te herbouwen) zijn in conflict geko
men, waardoor het hele bestuur is opgestapt. Tussenkomst van dijkgraaf Dijkstra van het Wa
terschap mocht niet meer baten. Vier bestuursleden gaan als interimbestuur verder om het 
voortbestaan van het Stoommachinemuseum te garanderen en duidelijkheid te krijgen voor de 
toekomst.

13-01 Tegen middernacht ontdekte een beveiligingsbedrijf, dat er werd ingebroken in het postkantoor. 
In het kantoor bevond zich een ong. 28-jarige man met lichtblond haar in een paardenstaart. Hij 
maakte zich uit de voeten met een, uit een kistje ontvreemd, klein geldbedrag.
Bij een vakantiewoning op het bungalowterrein is een complete tuinset meegenomen, welke op 
het terras stond te overwinteren. Ook een caravan werd overhoop gehaald.

13-01 De reuzenthermometer aan de toren van de Martinuskerk geeft een stijgende lijn aan. De tien- 
tjes-actie, die tot 31 december jl. duurde, bracht maar liefst ƒ 12.877,75 op. De vrijwillige me
dewerkers en gulle gevers waren, ondanks de strenge, koude winter, “warm” bezig aan een 2e 
restauratiefase.

17-01 Medemblik met 7.400 inwoners maakt deel uit van het “Drechterlands Beraad”, waar 5 West- 
friese gemeenten praten over de mogelijkheid voor een vrijwillige herindeling. De besturen van 
deze gemeentes zijn het niet altijd eens over de schaalvergroting. De fracties van de Medem- 
blikse Raad menen de gemeente Wieringermeer erbij te moeten betrekken.
De Wieringermeer heeft veel raakvlakken, hoewel er niet formeel met het College der Wierin
germeer is gepraat. Burgemeester Omta van de Wieringermeer is niet bereid tot een onder
zoek naar een gemeentelijke herindeling. Hij zegt de kwestie voor kennisgeving te hebben 
aangenomen!

23-01 De Oudheidkundige Vereniging nodigde haar leden uit tot bijwoning van een lezing met dia’s 
over “de strijd tegen het water”. Een medewerker van het Zuiderzeemuseum vertelde dan ook 
van de eeuwenlange strijd tegen de waterwolf. Met aandacht werd genoten van deze boeiende 
lezing.

28-01 Het voormalig bedrijf “Raat’s Bakkerij” aan de Ambachtsweg raakt waarschijnlijk de afd. brood 
kwijt, waardoor een aantal werknemers vertrekken. Het concern “Boulangerie de France” heeft, 
sinds de overname van “Raat’s Bakkerij” in 1995, flink geïnvesteerd in het bedrijf.
Het personeel maakt zich zorgen over de toekomst, maar blijft hard werken in de specialisatie 
van de Westfriese krentenmikken en zoutjes. Het bedrijf staat trouwens los van de bakkerij 
Raat aan de Nieuwstraat.

28-01 De stichting “Schuldhulp Begeleiding” te Hoorn is failliet verklaard. Een stichting voor mensen 
in financiële nood. Een ramp voor diegenen, die hulp verkregen van deze stichting.
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Inmiddels zijn de kerken overgegaan (via de diaconie) tot het opzetten van een begeleidings
programma, waardoor in de regio S.O.W. dit project goed van de grond komt.
In de week van “Aktie Kerkbalans” pleit dominee Huib van de Burg voor hulp van deze men
sen, die slachtoffer zijn geworden in het hulpverleningsaanbod.

03- 02 Peuterspeelzaal “Paddestoel” aan de Westersingel wordt al geruime tijd geteisterd door vanda
lisme. Vooral in het weekeinde gebeuren deze vernielingen door jongeren tussen de 12 en 17 
jaar uit de buurt. Waar andere scholen ook wel last hebben van vandalisme, is het bij deze 
peuterspeelzaal verreweg het ergst.

04- 02 Momenteel is er een onderzoek gaande naar de sterkte van de dijk aan het IJsselmeer. Een
gespecialiseerd onderzoeksbureau onderzocht met gevoelige meetapparatuur de kunstmatige 
opgehoogde scheidingslijn tussen IJsselmeer en Wieringermeer.
Er werden in totaal 120 grondmonsters genomen, welke gaan tot 25 m. diepte. De aanleg van 
deze IJsselmeerdijk werd op 29 juli 1929 afgerond en het laatste gat werd gesloten ter hoogte 
van het Robbenoordbos (Sluisgatweg).

10-02 De plannen voor een, nieuw aan te leggen, buitendijkse jachthaven tot Internationaal Zeilcen- 
trum ten zuidoosten van kasteel Radboud, zijn uitgesteld. Mede door een conflict met de Ver. 
tot Behoud van het IJsselmeer en de Noordhollandse Milieufederatie wil de Raad van State 
advies over deze plannen te Medemblik.
De plannen passen in het beleid van Rijk en Provincie, daar Medemblik is aangewezen als toe
ristisch en recreatief concentratiepunt. Burgemeester Smit laat weten, dat de plannen niet al
leen voor Medemblik als internationaal zeilcentrum, maar ook van belang zijn voor de econo
mie van de stad. De uitspraak van de Raad van State wordt over 3 maanden verwacht.

10- 02 Door een stevige wind is het smeltende ijs gaan kruien. Het opstuwende ijs geeft een prachtige
aanblik. Waar nabij Schellinkhout al enige stenen door het ijs uit het talud zijn losgewrikt, houdt 
het Hoogheemraadschap de omringdijk nauwlettend in de gaten.

11- 02 De religieuze, hoogbejaarde zusters Geziena en Wilhelm, wonende in Huize St. Martinus, ver
huizen naar elders om te worden opgenomen in een bejaardenoord en klooster. Hiermee is een 
belangrijke periode afgesloten van de “Zusters der Liefde”, die zoveel zorg en inzet aan de be
woners van St. Martinus en de kapel hebben gegeven.

18-02 De Stichting “Carillon” heeft momenteel al ƒ 36.000,- aan toezeggingen binnen, maar deze 
middag werd daar nog eens ƒ 4.900,- aan toegevoegd. Deze gift van het V.S.B.-fonds werd 
dankbaar aangenomen uit handen van dhr. C. Freke van de V.S.B. bank door voorzitter P. 
Goverse en secretaris J.C. van Leverink. De totale kosten van de 12 klokken bedragen ƒ 
85.000,-. Het installeren van de klokken hangt af van de restauratie van de toren. In principe 
zal in 1999 het carillon kunnen hangen.

20-02 De WD-fractievoorzitter, dhr. J. de Jager, heeft om gezondheidsredenen met onmiddellijke in
gang zijn raadslidmaatschap opgezegd. Andere bestuurlijke functies, t.w. Stichting Kasteel 
Radboud, het VVV en Horeca Medemblik heeft hij ook naast zich neergelegd.

20-02 “Jachtwerf Jongert” houdt rekening met verhuizing naar Friesland. Half maart wil directeur J. 
Jongert weten, waar hij aan toe is. “Als we besluiten de scheepswerf te verhuizen naar Lem
mer, zal dit ongunstig kunnen uitvallen voor Noord-Holland”, waarschuwt hij.
Zowel de provincie als de Wieringermeer zijn nauw betrokken bij de verhuisplannen. De Wie
ringermeer heeft veel te bieden aan mogelijkheden van scheepsbouw in combinatie met recre
atie langs de IJsselmeerkust.

20-02 Lezing voor de leden van de Oudheidkundige Vereniging “Medenblick” gehouden door de ge
boren en getogen Medemblikker D. Radecker. Deze lezing over de Schotse edelman Lord 
George Murray, die zich vestigde in Medemblik in het jaar 1747 en waar hij overleed in 1760. 
Spreker bracht een prachtige lezing over deze Schotse banneling, een lezing, waar veel studie 
en bezoeken aan Engeland zijn besteed. Een welverdiend applaus voor de spreker, waar de 
aanwezigen met aandacht van mochten genieten.

20-02 Dhr. en mw. Meester-van ‘t Hof en dhr. en mw. Steeman-Hummel vierden hun 50-jarig huwe
lijksfeest. Het echtpaar Meester had indertijd een tuindersbedrijf aan de Brake, dhr. en mw. 
Steeman runden een kruideniersbedrijf en textielzaak aan de Nieuwstraat.
Het burgemeestersechtpaar kwam beide paren gelukwensen met hun jubileum.

25- 02 Renovatie van 126 woningen in de Randwijk; deze opdracht wordt uitgevoerd door Schollens
bouwbedrijf uit Andijk.
De Randwijk is de 3e naoorlogse woonwijk in Medemblik, waar onderhoud op grote schaal 
plaatsvindt. De Stichting Woningbeheer Westfriesland verwacht, dat door deze vernieuwingen 
en matiging van huurverhogingen de woningen goed verhuurbaar zijn.

26- 02 De werkzaamheden voor de nieuwe woonwijk (De Schepenwijk) zijn onlangs begonnen. De
grond wordt momenteel bouwrijp gemaakt voor de 1e fase ten westen van de begraafplaats 
Zorgvliet.
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Dit deel omvat 42 huizen en 22 twee onder één kap-woningen, eveneens zijn er nog 9 vrije ka
vels, waar kopers een woning naar eigen keuze kunnen laten bouwen. In De Schepenwijk ko
men tot het jaar 2005 in totaal 200 woningen.

05- 03 De restauratiecommissie van de Sint Martinuskerk ontving vanuit een legaat een aardig bedrag
op haar rekening. Men is momenteel bezig met de restauratie van het laatste dakonderdeel, 
hetwelk in april zal worden afgerond.

06- 03 De woontoren in het plan “Waterborg” krijgt het politiekeurmerk “Veilig wonen”. Vertegenwoor
digers van gemeente, politie en “Scholtens Projecten" tekenden deze akte. De “eerste” woonto
ren voor Medemblik zal uit 21 luxe appartementen in 9 bouwlagen met bedrijfsruimten bestaan. 
Het zal in deze laatste fase van het plan “Waterborg” een hoogwaardige bebouwing worden in 
de omgeving van het Overlekerkanaal.

06-03 Op het terrein van het Centraal Afwerkingsbedrijf C.A.W. wordt hard gewerkt aan de bouw van 
een sorteerfabriek voor bouw-, sloop- en ander grof afval. Zeven Westfriese bedrijven werken 
hierin samen. De installatie zal binnenkort vanuit Duitsland arriveren, welke bij de start 25.000 
tot 30.000 ton zal verwerken, terwijl de installatie 60.000 ton aankan.

12- 03 Jachtwerf Jongert naar de Wieringermeer!
De verhuizing van de jachtwerf is een gevolg van ruimtegebrek op de huidige locatie in Me
demblik en tevens het transportprobleem naar open water, wat tonnen geld kost. Was er spra
ke van vestiging in Friesland, deze is nu van de baan. Burgemeester Omta van de Wieringer
meer en directeur J. Jongert hadden de pers uitgenodigd om dit nieuws, met instemming van 
de provincie, naar buiten te brengen.

13- 03 De gemeente maakt plannen om het voltrekken van huwelijken in het kasteel mogelijk te ma
ken. De verwachting tot het sluiten van 30 huwelijken per jaar zal zowel voor het kasteel en de 
gemeente een aardige inkomenspost betekenen. De toekomstige bruidsparen zullen voor deze 
“romantische” accommodatie diep in de buidel moeten tasten. De animo van toekomstige pa
ren voor deze unieke omgeving is groot.

13- 03 Het bungalowpark “Zuiderzee” aan de Oosterdijk begint vorm te krijgen. Eigenaar Van Leeu
wen laat weten, dat een fiks aantal bungalows zijn verhuurd, die het hele jaar beschikbaar zijn 
voor bewoning. Aanstaande week zal met de aanleg van asfaltwegen door het park worden be
gonnen.

14- 03 De Oudheidkundige Vereniging en de Harddraverij vereniging presenteerden een lezing met
dia’s over de geschiedenis van de harddraverij, De presentatie door Jan Struik, voorzitter van 
de harddraverij, was een boeiend relaas, waar de vele aanwezigen ontzettend van genoten.
De opbrengst van deze avond was voor de kas van de Oudheidkundige Vereniging.

15- 03 Een knap stuk werk is verricht in kasteel Radboud, waar boven de Ridderzaal een zolder is
aangebracht met de bedoeling deze als een vaste tentoonstellingsruimte te gebruiken en waar 
de geschiedenis van het kasteel wordt tentoongesteld.
Aan de Ridderzaal wordt nog gewerkt om deze geschikt te maken voor de huwelijksvoltrek- 
king(en). Een klein gezelschap was aanwezig deze vernieuwing in ogenschouw te nemen.

21-03 Het “Wapen van Medemblik” hield de deuren wijd open om een massale stroom bezoekers af
scheid te laten nemen van huisarts S.E. Stienstra.
Dat moet voor de scheidende arts en zijn vrouw hartverwarmend zijn geweest. Het was verras
send, toen dokter Stienstra uit handen van burgemeester Smit de zilveren legpenning van de 
gemeente kreeg aangeboden, waarin gegraveerd was: “S.E. Stienstra ‘67-’97, bij zijn afscheid 
meer dan een gewone huisarts”.
Dokter Kropf bracht hartelijke woorden en dankte voor de 12 jaar probleemloze samenwerking. 
Dokter R. Bader zal samen met dokter Kropf de praktijk voortzetten.

26- 03 Uit onderzoek is gebleken, dat de Medemblikkers behoefte hebben aan een warenhuis. Uit het
rapport blijkt, dat de Medemblikker de niet-dagelijkse boodschappen steeds minder in de eigen 
woonplaats kopen. De behoefte is aan meer kleding- en schoenenzaken, delicatessen en een 
viswinkel.

27- 03 Het v.m. snoepwinkeltje aan de Nieuwstraat opende de deuren voor een speciaalzaak in koffie
en thee. Buiten de vele soorten koffie en thee verkoopt men serviesgoed en verpakte kruiden. 
Op het zoldertje is een kleine expositieruimte ingericht, die met gebruiksvoorwerpen de ge
schiedenis van koffie en thee vertellen. De naam van dit nostalgische winkeltje is “Loes”. 
Eveneens heeft een jonge ondernemer een zaak aan de Nieuwstraat geopend: Croissanterie 
Pain d’Or, waar Ton Swart in zijn gezellige zaak de heerlijke broodjes ter plekke bakt. In de 
zomermaanden zal de zaak van een zonnig terras worden voorzien.

27-03 De exploitatie van de toilet- en doucheaccommodatie aan het Gedempte Achterom blijkt nog 
steeds verliesgevend. Deze accommodatie is onontbeerlijk als service aan de watertoerist. De 
gemeenteraad vergadert heden over een voorstel de subsidie te verhogen tot ƒ 15.000,--.
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29-03 Op de Markerwaardweg zijn omstreeks 15.30 uur 5 personen door een frontale botsing gewond 
geraakt. De auto van een 45-jarige Medemblikker raakte op de verkeerde weghelft, doordat 
deze bestuurder onwel was geworden. De slachtoffers werden naar ziekenhuizen in Hoorn en 
Alkmaar vervoerd, waarvan één persoon per helikopter naar Amsterdam is overgebracht.

01-04 Al enige dagen is aan de west-noord-wester avondhemel de komeet Hale-Bopp waar te nemen. 
Deze nacht zal de komeet het beste te zien zijn.
Met een verrekijker is, vanaf de zeedijk aan de noordzijde van de stad, deze staartster goed 
waar te nemen. Vanuit een aardedonkere omgeving is dit een indrukwekkend verschijnsel. Men 
spreekt van de komeet van deze eeuw, welke volgens kenners pas over 3.400 jaar weer zicht
baar zal zijn.

03-04 Burgemeester en Wethouders buigen zich over plannen tot uitbreiding van parkeerplaatsen in 
de omgeving van het station Medemblik. Medemblik zou graag buitendijks op het grondgebied 
van de Wieringermeer een parkeerterrein willen aanleggen, met ook een historische werf nabij 
gemaal “De Lely” en heeft tevens de wens een wandelpromenade aan te leggen over de 
Westfriese omringdijk. De burgemeester van de Wieringermeer is géén voorstander hiervan.

03-04 De gemeente heeft een krediet beschikbaar gesteld van ruim ƒ 50.000,-- voor het realiseren 
van 14 steigerboxen in de Westerhaven bij de Hoogesteeg en Kielkade. De opdracht is ver
leend aan een bedrijf uit de Zaanstreek.
De herinrichting van de L. van Teylingenstraat en Nic. Stellingwerffstraat is van start gegaan, 
het aannemingsbedrijf Bignette zal deze face-lift aan het Plan West uitvoeren.

03-04 Een grootscheepse operatie aan de Nieuwstraat zal in de komende jaren verwezenlijkt worden. 
Deze hoofdwinkelstraat moet volgens de gemeente met minder parkeerplaatsen worden inge
deeld. Een conceptprogramma hiervoor is ingesteld. Een onderzoek wijst uit, dat het door
gaande en parkerend verkeer de winkelfunctie nadelig zal beïnvloeden, dat blijkt uit de nota: 
“Blik in het hart van Medemblik”. Een autovrije situatie is niet gewenst, het conceptprogramma 
zal in een vergadering van algemene en bestuurlijke zaken aan de orde komen.

10-04 Momenteel voert een constructeursbedrijf een funderingsonderzoek uit bij de Bonifaciustoren, 
de toren, die al sinds mensenheugenis scheef staat. Jaarlijks worden metingen verricht. Dit on
derzoek is n.a.v. de restauratie van de toren (kosten 7 ton), wat moet uitwijzen of er wel of niet 
iets aan de fundering moet worden gedaan.

15-04 Gemeente Medemblik en waterleidingbedrijf P.W.N. combineren waterverbruik en rioolrecht op 
één nota. Medemblik is de 1e Noordhollandse gemeente, die op een zogeheten “smal water
spoor” is overgegaan. Op deze manier hopen gemeente en P.W.N. het gebruik van drinkwater 
terug te dringen. In principe zal deze proef voor 2 jaar worden gedaan; of deze combinatie be
sparing oplevert? In andere provincies is gebleken, dat het effect heeft. Het voordeel is, wat er 
aan water wordt afgenomen en betaald en niet een vast bedrag aan water.

17- 04 Het echtpaar de Beer-de Reus vierde deze dag hun 60-jarig huwelijksfeest. Een verrassing was
het voor dit bekende Medemblikker echtpaar, dat zij hun feest op de Schouw HN20 vierden, de 
boot, waarmee zij indertijd hun huwelijksreis begonnen en waarmee zij hun brood verdienden 
met haringvisserij en later de vangst van baars en paling.

18- 04 Lezing voor de leden van de Oudheidkundige Vereniging, waar mw. Fijnheer-Rotgans een
boeiend relaas weergaf over het ontstaan van het eiland Wieringen. Spreekster bracht een in
teressante weergave over leven, werken en gebruiken in vele facetten over het eiland, een 
zeer geslaagde lezing!

18-04 De traditionele uitreiking van diploma’s van de brandweer in het Stadhuis. Burgemeester Smit 
besteedde aandacht aan de versterking van de brandweer, waar bij de opleiding ook 2 brand- 
weerdames van de partij zijn. Onderscheidingen voor resp. 25 en 20 jaar dienstverband ver
leend aan de heren Albert Meendering, Cees Jongert en Dirk Mantel.

20-04 Vandaag gaf het gemengd koor “Medemalaca Vocali” haar jaarlijks concert in de St. Martinus- 
kerk. Het koor vertolkte liederen uit de Duitse Romantiek (Schubert en Brahms), de volledige 
“Liebesliederwalzer” van Brahms werd door koor en solo goed weergegeven.

24-04 In het plan “Schepenwijk”, ten zuidwesten van Medemblik, is de 1e paal geslagen door burge
meester Smit. Deze uitbreiding van 200 woningen zijn voorlopig de laatste, die Medemblik tot 
2005 mag bouwen. De 1e fase zal uit 38 woningen van verschillende bouwtypen bestaan. Ver
wacht wordt, dat de 2e fase in het najaar van start kan gaan.

26-04 Harmonie “Crescendo” gaf haar jaarlijks concert in gebouw Sint Pieter. Een geslaagd concert, 
waar de jongeren goed hun partij lieten horen. Bewondering voor het grote orkest was voor de 
vertolking van de filmmuziek uit “The hunchback of Notre Dame”.
Hoogtepunt was de uitreiking van de zilveren K.N.F.-speld aan Alma de Greeuw, Rob Korsuize 
en Jan Steeman wegens 25 jaar lid van de harmonie.
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02-05 Sinds kort bestaat de mogelijkheid om te trouwen in het kasteel. Het paar Carola Meester en 
Coen Arends waren het 1e bruidspaar, die hun huwelijk lieten bevestigen in de tot trouwzaal in
gerichte Ridderzaal. Een fraaie koets met paarden, herauten, die vanaf de kantelen een wel
komstlied lieten horen, maakte dit alles tot een onvergetelijke dag voor het bruidspaar.

02-05 De ijs- en skeelervereniging zorgt ervoor, dat er bijna het gehele jaar geskeelerd kan worden. 
Het 1e vierbanentoernooi zal deze avond om 7 uur van start gaan.
Op zaterdag 10 mei zijn er Medemblik jeugdwedstrijden in het kader van een landelijke baan- 
com petitie.

08-05 Het jaarlijkse Hemelvaarttoernooi van de Jeu de Boules vereniging Radboud kreeg een feeste
lijk tintje vanwege haar 10-jarig bestaan. De opening van dit toernooi geschiedde door wethou
der mw. Kroezen-Puister, die de vereniging feliciteerde met hun 2e lustrum. Zij gaf aan, dat op 
gemeentelijk niveau wordt meegedacht aan een permanente locatie voorde vereniging.

09/10-05 Voor de voormalige garage Bood was het een zee van bloemen. Dit hield in, dat geraniums in 
vele fraaie kleuren, noodde tot kopen. De verkoop is ten bate van de restauratie van de St. 
Martinuskerk. Dit bloemrijke gebeuren zorgde voor uitverkochte kramen.
Op 24 mei zal er wederom een bloemenverkoop plaatsvinden ten bate van de actie “Redt 
M.F.C.”, die hiermee al eerder bereikte de betalingsachterstand te kunnen voldoen. Deze actie 
d.m.v. verkoop van fuchsia’s zal een steentje bijdragen aan de financiële toekomst van de 
voetbalvereniging.

14- 05 Leden van de Oudheidkundige Vereniging bezochten tijdens hun jaarlijkse excursie de vesting
Bourtange (Groningen). De fraaie vesting, waar binnen de hoge wallen veel interessante be
zienswaardigheden werden getoond. Een voortreffelijke lunch in het sfeervolle restaurant 
smaakte opperbest. Daarna bezochten de deelnemers het “Klokkengieterijmuseum” in Heili- 
gerlee en museum “De slag bij Heiligerlee”. Tenslotte na een heerlijk diner keerden allen vol
daan huiswaarts.

15- 05 In de openbare basisschool de “Meridiaan” hebben in de afgelopen weken Turkse vaders en
moeders een cursus Ouderbetrokkenheid gevolgd. Daarmee te bereiken de ouders te informe
ren over het Ned. Onderwijssysteem en steun te kunnen geven aan hun kinderen om de 
schoolprestaties te verbeteren. 33 Ouders namen deel aan deze cursus tijdens 8 bijeenkom
sten.

15-05 Diverse fracties uit de politiek klagen over de obstakels en reclameborden in de Nieuwstraat. 
De verantwoordelijke wethouder zal met de winkeliers de kwestie bespreken. Ook de uitstallin
gen en terrassen langs de kademuur aan de haven zullen weer eens gecontroleerd worden, al
dus de wethouder.

15-05 De 1e oplevering van de restauratie van de St. Martinuskerk (dakrestauratie) heeft met een 
kleine plechtigheid in de tuin van de pastorie plaatsgevonden. Sinds de restauratie augustus 
vorig jaar is begonnen, is het niet altijd van een “leien” dakje gegaan. Resultaat was tenslotte 
een nieuw glanzend leidak. Een tevreden pastoor Bollen trakteerde op een kopje koffie, waarbij 
een door bakker Raat geleverde taart werd aangesneden.
De volgende actie voor de kerk zal een sponsorloterij zijn.

17-05 De museumstoomtram Hoorn-Medemblik krijgt een hoge Engelse onderscheiding. Het stoom- 
rijtuig C205 is uitgeroepen tot winnaar van 1996 in de rijtuig- en wagoncompetitie A.I.R.P.S. Di
recteur J. Nieweg zal vandaag de prijs in ontvangst nemen. De bekroonde wagon zal in het 
pinksterweekend tijdens de ritten Hoorn-Medemblik te zien zijn.

17-05 Vandaag werd de officiële opening verricht van de nieuwe expositiezolder in het Kasteel. Dhr. 
H. Saaltink, oud-conservator Westfries Museum, gaf het startsein voor de expositie van schil
derijen van kunstenaar Willem Weenink, die tot 31 augustus a.s. te zien zal zijn.
Burgemeester Smit, voorzitter van de stichting, sprak over meer muzikale activiteiten, concer
ten en andere evenementen. De interne verbouwing aan het Kasteel kostte 3 ton, waaraan 
cultuurfonds V.S.B. en Stichting Hervormd Weeshuis financiële steun verleenden.

22-05 De 1e zeilwedstrijd van de 13e Spa Regatta is van start gegaan. De zeilers komen graag naar 
Medemblik, waar bijna 600 deelnemers zijn ingeschreven. Veel Nederlandse zeilers verwach
ten hoge plaatsnoteringen te behalen. De zeilers hadden wat meer moeite met windkracht 5 om 
over een denkbeeldige lijn te kunnen gaan starten.

22-05 Momenteel draait de vuilsorteerfabriek nabij Opperdoes-Medemblik op proef. De 26e mei moet 
het recyclingbedrijf volop in werking zijn. Veel aanvragen zijn gedaan door bouw-, container- 
en andere bedrijven, die hun atval kwijt willen. Op grond van milieuregels moet uit grof atval 
alles worden gesorteerd. In de hal van 52 bij 102 m., waarin de sorteerinstallatie staat, is 2,1 
miljoen gulden geïnvesteerd.

22-05 Geweld! Een 17-jarige jongen is door onbekenden op de Oosterkade mishandeld. Door een 
duw in de rug kwam hij ten val en bij opstaan werd hij meerdere malen geschopt. Hij wist ten
slotte te ontkomen. Getuigen worden verzocht zich te melden.
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22-05 Een 38-jarige man is gewond geraakt aan zijn kuit door een schot uit een revolver, dat per on
geluk afging. Dit gebeurde ten huize van het slachtoffer, waar een 53-jarige bezoeker de revol
ver bij zich had en deze liet zien, waarna plotseling het wapen afging.

29-05 Burgemeester Smit wil toeristen, die aankomen per stoomtram, langer vasthouden in de stad. 
Het is nu zo, dat toeristen vanuit de tram meteen doorreizen naar Enkhuizen zonder iets van 
Medemblik te hebben gezien. De dienstregeling moet ruimte maken voor verblijf in de stad. Er 
is hier genoeg te zien. De gemeente Medemblik geeft tevens een fors bedrag uit voor het be
lang van de stoomtram.

01- 06 Na het succes van vorig jaar in het kader van de 700e sterfdag van Floris V organiseerden ge
zamenlijke musea wederom een Florisdag. De deelnemers waren in historisch kostuum. Muzi
kale opluistering door muziekkorpsen uit St. Anthonis en Oostwoud, het Medemblikker zee- 
manskoor, dit alles maakte het tot een geslaagd evenement.

02- 06 De junioren van voetbalvereniging D.E.K.-D1 zijn weer terug van het internationaal toernooi in
Norwich (Engeland), dat werd gehouden van 16 tot 19 mei en waar zij een 4e plaats verover
den. Een zestal Medemblikker bedrijven sponsorden dit evenement.

06- 06 Een reusachtige telekraan maakte, dat aannemer Stam de torenspits van de Martinus kerk kon
bereiken, zodat daar het werk aan het leidak van de spits kon worden verricht. Tevens kon het 
uurwerk van de torenklok, welke door bliksemslag was geraakt, worden hersteld. Het repara- 
tiewerk aan de klok is gesponsord door een niet nader genoemd Medemblikker echtpaar.

07- 06 Landskampioenschappen van de jeugdbrandweer. De wedstrijden werden in Medemblik ge
houden. Dit vanwege het 20-jarig bestaan van het jeugdkorps. Een drukkende warmte eiste zijn 
tol door flauwvallen, vanwege het dragen van de stevige pakken in combinatie met zomers 
hitte en spanning, die soms teveel werd. De jeugdbrandweer uit Alblasserdam veroverde de 
beker.

07- 06 De drukkende warmte deze dag zorgde dat in de namiddag een hevig noodweer over Noord-
Holland trok, waar op het IJsselmeer diverse jachten in de problemen kwamen.
Reddingsbrigade “ ‘t Spant" was al paraat en voerde direct actie om mensen in nood hulp te 
gaan bieden. Schippers van watersportvereniging “Bestevaer” waren vanuit Stavoren naar Me
demblik in de kolkende massa water verzeild geraakt. Onder de 32 jongeren aan boord brak 
géén paniek uit en na het bedaren van de storm werd veilig de haven van Medemblik bereikt.

08- 06 De allerlaatste minikermis van Stichting Kollektief Jeugdwerk (S.K.J.) startte met fikse regen
buien. Later op de dag klaarde het weer op en kon de gezellige laatste S.K.J.-dag doorgang 
vinden. Na meer dan 20 jaar heeft de Stichting besloten te stoppen vanwege het feit, dat het 
niet meer lukte mensen voor de organisatie te vinden. Voorzitter Jan Mol heeft in dit jeugdwerk 
zijn sporen verdiend.

15-06 Hoorzitting ten stadhuize. Bezwaarmakers (bewoners Westersingel) konden hun grieven uiten 
over de voorgenomen bouw op het terrein aan de Compagniesingel/KeernA/Vestersingel. Assu
rantiekantoor Commandeur wil gaan verbouwen aan zijn kantoorpand, maar besluit te vertrek
ken naar Zwaagdijk, omdat door de vele bezwaren een vergunning tot bouwen nog jaren op 
zich zal laten wachten. De 1e burger van de stad had veel geduld nodig om te luisteren naar 
alle grieven, waar hij erop attendeerde, dat Commandeur Ass. al veel had ingeleverd om aan 
de wensen van de omwonenden tegemoet te komen. Na alle grieven en een onheuse reactie 
uit de zaal te hebben aangehoord, sloot de voorzitter uiteindelijk deze hoorzitting af,

17-06 Inspraakavond over de herinrichting Nieuwstraat in het gebouw “St. Pieter”, waar in grote ge
tale de Medemblikkers waren gekomen. Waar men een half jaar geleden zich had gebogen 
over de herinrichting van de Nieuwstraat/Breedstraat/Bagijnhof en ‘t stationsgebied, kwamen 
de Medemblikkers met vele, zowel mondelinge als schriftelijke, vragen zoals waar parkeren, 
terrassen, marktkramen, evenementen en tevens lossen en laden naar de ondernemers. Veel 
kwam de opmerking uit de zaal, dat het bestaande gebruik van de Nieuwstraat maar zo moet 
blijven. De gemeenteraad zal nog veel huiswerk moeten verrichten, voordat de definitieve 
plannen worden uitgevoerd.

15/17-06 Bij de kruising op de Markerwaardweg/Almereweg raakten tijdens een aanrijding 3 volwasse
nen en 3 kinderen gewond. Een 51-jarige automobilist verleende géén voorrang aan de weg
gebruiker over de voorrangsweg. De gewonden werden overgebracht naar het Westfries Gast
huis, waar het letsel bleek mee te vallen. De beide auto’s raakten total-loss. Het blijft uitkijken 
op deze kruising.

17-06 Op de Markerwaard weg heeft omstreeks 2 uur een dodelijk ongeluk plaatsgevonden, waarbij 
een 79-jarige automobilist is omgekomen. Volgens de politie heeft hij geen voorrang verleend 
aan een Medemblikker automobiliste, die van links kwam. Het slachtoffer raakte bekneld, 
waarbij de brandweer hem uit het voertuig moest halen.
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19-06 Het nam de hele ochtend in beslag; het takelen en verplaatsen van het “Eerste Hanghok” naar 
het terrein op de Vooroever. Het hanghok is gemaakt op de afd. gemeentewerken en heeft tot 
doei de rondhangende jeugd in Medemblik een eigen plek te geven.
Het is de bedoeling, dat nog meerdere hanghokken, verspreid over de stad, worden geplaatst. 
Nog steeds is er geen mogelijkheid voor de jeugd een eigen honk te openen. Voor het project 
hanghokken is ƒ 15.000,-- uitgetrokken. Het bouwwerk op de Vooroever heeft tussen de 5 en 6 
duizend gulden gekost. Voorlopig zullen er niet méér hokken worden geplaatst. Er zal nog met 
de bezwaarmakers worden gesproken.

23-06 Burgemeester Smit maakt zich zorgen over het komen en gaan van leden uit de Raad. In deze 
lopende raadsperiode zijn binnen 3 jaar 5 leden van de Raad vertrokken. In de fracties C.D.A. 
en V.P.M. zijn zelfs de zetels de laatste 7 jaar ongewijzigd gebleven.
Mw. Van Leenders, fractie-voorzitter P.v.d.A., gaat voor een jaar uit de gemeenteraad en stopt 
ook als leerkracht van de “Meridiaan” om les te gaan geven op één der scholen op de Banda- 
eilanden.

28-06 De Medemblikker raad gaat serieus nadenken over de verhuizing van de D.E.K.-velden. Het is 
de voetbalclub niet onbekend, dat de gemeente in de toekomst terrein wil verkrijgen t.b.v. de 
toekomstplannen voor ontwikkeling rond de Vooroever (Zeilcentrum).

28-06 De gemeente maakt zich zorgen over de financiële situatie door steeds oplopende tekorten. 
Regelmatig is door het Rijk de laatste jaren gekort.
Belastingverhoging en reserves aanspreken; hoe te komen tot een beter financieel inzicht...? 
De gemeente spit naarstig naar de oorzaak van de leegrakende gemeentekas.
“Het maken van een nieuwe begroting is iets, waar je niet vrolijker van wordt” aldus wethouder 
Du Pon.
Alhoewel de gemeentekas was minder vol blijft, zal Medemblik ondanks de bankschade, welke 
de museumstoomtram heeft, toch het blijvende subsidieaandeel van ƒ 30.000,-- verlenen. De 
stoomtram kan niet zonder subsidie rijden. Later blijkt, dat de sombere financiële toestand nog 
wel zal meevallen, de tekorten kunnen dan uit de algemene reservepot worden gedekt.

03-07 Zaterdagavond hebben 2 broers geprobeerd een argeloze wandelaar aan te vallen, omdat zij 
meenden hun "verrader” te herkennen. De man wist zich amper in veiligheid te stellen.
Later bij een bezoek aan een bar in de Walesteeg waren de broers bij een vechtpartij nog vol
op in actie. De aanleiding van dit gebeuren was, dat de eigenaar van de bar weigerde nog 
meer drank te verschaffen, omdat de broers, naar hij meende, dronken waren. De woede was 
zo hevig, dat de bareigenaar verwondingen opliep en zich onder doktersbehandeling moest 
stellen. De 33-jarige H L. is in de cel gezet, broer J.L. nam de benen.

07-07 Een bewoner aan de Oude Haven heeft aangifte gedaan van het stelen van een hobbelpaard 
uit de voortuin. De eigenaar is benadeeld, daar hij zeer gehecht was aan het zelfgemaakte dier. 
Het opvallende en forse hobbelpaard - wit met gele, rode, groene en blauwe vlekken - moet 
door meerdere personen zijn weggehaald.

10-07 Over de herinrichting van de binnenstad hebben de Breedstraat-bewoners positieve gesprek
ken met de gemeente gevoerd.

De Breedstraat omstreeks 1910 (foto: Oudheidkundige Ver. “Medenblick”)
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Zij zijn van mening, dat een rijbaan in het midden van de straat moet komen, mooie beplanting 
en een veilig wandelpad langs de woningen.
De 7 lindebomen vormen nog een knelpunt, de bewoners pleiten voor behoud van de bomen. 
De gemeente heeft beloofd een nader onderzoek te gaan doen om de bomen te handhaven. 

10-07 Wat sport betreft heeft voetbalver. M.F.C. nieuwe trainers voor senioren en junioren aange
steld en tegelijkertijd het contract laten tekenen. Terug naar een oude situatie, daar het voor 
het eerst na jaren is, dat de gehele trainersstaf uit eigen mensen bestaat. Voor de sportieve 
M.F.C.-ers zal bestuurslid Fokke de Vries de technische zaken met de nieuwe staf begeleiden. 

10-07 Coureur René Snel behaalde geen succes bij de races, die in Donington Park (Engeland) wer
den gehouden. De start van de 500 pk van de Porsche verliep wat minder goed. Een kleine 
botsing, welke Snel trof, maakte het noodzakelijk een pitstop te maken, waardoor de achter
stand niet meer was in te halen. 3 augustus a.s. rijdt Snel op Zandvoort.

10-07 In het Ned. kampioenschap Mirror-zeilen op de Vinkeveense Plassen zullen 5 teams de Ver.
“Bestevaer” vertegenwoordigen. Met ondersteuning van het bestuur van “Bestevaer” zullen ze 
hun best doen voor een goede eindklassering.

14-07 Het bestuur van de ondernemingsraad M.E.V.O. had een speciaal uitgeschreven ledenverga
dering belegd n.a.v. het ageren van een aantal Nieuwstraat-bewoners over de herinrichting van 
de Nieuwstraat. Het bestuur van M.E.V.O. kwam hierdoor in een onmogelijke positie en gaf 
aan om op te stappen. Het vertrouwen van de leden aan het bestuur is tijdens de vergadering 
weer hersteld. Het was sommige leden wat te snel gegaan wat betreft het schetsontwerp 
“Inrichten Nieuwstraat”. Zij dringen wel aan nog eens te praten met de gemeente.

20-07 De Ver. tot Behoud van het IJsselmeer (V.B.IJ.) viert haar 25-jarig bestaan. De vereniging, die 
opkomt voor de belangen van alle gebruikers van het IJsselmeer, meerde met de ingehuurde 
tentoonstellingsboot “Reinwater” af aan de Oosterhaven. Zij protesteren hiermee tegen de drei
ging van een aan te leggen 2e luchthaven in het Markermeer en vervuiling van het watermilieu. 
Een protest-straattheater moest de aandacht van het publiek trekken over deze kwestie.

28-07 Alweer een aanrijding op de kruising Markerwaardweg/Almereweg. Een 61-jarige vrouw liep 
hierbij, als medepassagier, inwendig letsel op. Zij werd naar het Westfries Gasthuis vervoerd. 

28-07 Op het Ged. Achterom reed een 63-jarige automobiliste vanaf de Nieuwstraat de iets aflopende 
straat uit, waar zij i.p.v. af te remmen gas gaf, waardoor 4 geparkeerde auto geraakt werden.

28- 07 De Romantische markt, welke in het teken van de “Folklore” stond, bracht op deze, te warme,
dag dansgroepen, die met veel enthousiasme hun dansen lieten zien.
Zij hadden er zin in om het vele publiek te laten genieten van de prachtige kostuums en waarbij 
verteld werd over de gebruiken ervan. De Wieringer Sanghers en straatmuzikantenduo 
“Armpie-Deur” hebben op vele plaatsen in de stad zich laten zien en horen,

29- 07 De sleepboot “Deo Volente” (met Gods wil) is afgemeerd in de Medemblikker haven, een
“varend monument”. Dhr. den Besten is sinds 1995 eigenaar van de sleepboot en heeft voor 
zijn schip het certificaat van erkenning van varende monumenten gekregen.

De “Deo Volente” afgemeerd aan het Achtereiland 
(foto: H.J. den Besten)

34



Oudheidkundige Vereniging “Medenblick” jaaruitgave 1997

De Deo Volente is gebouwd in 1905. Dhr. den Besten is lid van de vereniging tot behoud van 
oude stoom- en motorsleepboten. Bij evenementen luisteren de oude boten de festiviteiten op. 

31-07 In de vacature Dienst Stadsontwikkeling is benoemd de 24-jarige Eric Verdonschot. Hij is aan
gesteld als civiel-technisch medewerker. Zijn eerste aanpak bij de gemeente is de aanleg van 
de rotonde Almereweg/Randweg/Admiraliteitsweg.

31-07 De gemeente heeft maatregelen genomen om de hondenpoep-overlast te beperken. Regelma
tig zal er extra geveegd worden in wandelgebieden en er worden extra afvalbakken geplaatst. 
Bij de balie van het Stadhuis is een folder verkrijgbaar, waar een z.g. bruine route is aangege
ven.

31-07 Topdrukte bij de havendienst, waar in de zomer 20.000 schepen worden verwerkt. Als het 
Hoofd Havendienst heeft Bob Kristel de taak om met z’n gele werkboot “Dok” te manoeuvreren 
tussen de boten (groot en klein) om deze veilig in en uit de haven te loodsen.

05-08 Een stralende zon en 180 kramen luisterden de jaarlijkse lappendag op, waar het vele kopende 
publiek de marktondernemers tot tevredenheid stemden. De organisatie van dit jaarlijks gebeu
ren was voor het eerst in handen van de marktkooplieden. De gemeentelijke marktmeester, 
Piet Dogge, gaf voor het laatst assistentie aan deze, niet eenvoudige taak, want de plaatsen 
moeten eerlijk worden verdeeld onder de ondernemers.

05-08 Het blijft botsen in Medemblik; de wegversmalling aan de Westerzeedijk was de oorzaak, dat 
een motorrijder diverse breuken opliep bij de aanrijding met een auto. Beide voertuigen raakten 
beschadigd.

09-08 De metingen van het water uit het IJsselmeer, is op basis van de laatste meting, voor de Pro
vincie reden geweest een waarschuwing te geven om niet te gaan zwemmen in het IJsselmeer 
ter hoogte van Kasteel Radboud. Zuidelijker van Medemblik is de kwaliteit, volgens de water
monsters, beter. Geen paniek!

09-08 Rijkswaterstaat, directie IJsselmeergebied, gaat onderzoeken op welke plekken in het IJssel
meer bij Enkhuizen en Medemblik een nieuw natuurgebied kan worden aangelegd. Het gaat 
om een gebied van 150 ha.
Het gebied is van groot internationaal belang voor watervogels. Het zelden dichtvriezen van 
het gebied en voedselrijke plekken bieden de watervogels rust en broedgelegenheid. In het 
najaar volgt een voorlichtingsbijeenkomst.

09-08 De laatste Romantische markt stond in het teken van Country and Western, met veel muziek 
en dans. De Stichting Evenementen liet burgemeester Smit de oorkonde uitreiken aan bakker 
Hein Raat, die tot kadettenkoning van de markt 1997 is onderscheiden, omdat hij gedurende 
alle 6 markten de lunchpakketten beschikbaar stelde.
De promotie-activiteiten en begeleiding voor de stad, gedaan door Mw. Kroezen-Teunissen, 
kreeg waardering van de gemeente en waar de burgemeester lof over uitsprak en aan Mw. 
Kroezen de titel van “Miss Romantica” gaf.

11- 08 De begroting, die aan de gemeenteraad werd aangeboden, laat weten, dat de verhoging van de
Onroerend Zaakbelasting jaarlijks met 7% omhoog gaat. De oplopende tekorten voor 1998/’99 
zullen pas in 2000/’01 terug gaan lopen, omdat voor die jaren géén dure investeringen worden 
verwacht.

12- 08 Aannemingsbedrijf “Koop Tjuchem” is gestart met de aanleg van de rotonde Rand-
weg/Admiraliteitsweg. De klus zal zeker 7 weken in beslag nemen en het verkeer wordt omge
leid (Meerlaan/Westerdijk).
Na openstelling zal vanaf de nieuwe rotonde de herinrichting Randweg tot de brug Zandweg- 
sloot 5 weken in beslag nemen. Ondanks de werkzaamheden zullen de bedrijven aan de 
Randweg zo goed mogelijk bereikbaar blijven.

14-08 Aan het Stoommachinemuseum in Medemblik is een stoomhijskraan geschonken. De 25 ton 
wegende kraan, gebruikt op de scheepswerf “De Boele” in Bolnes, is vanuit Rotterdam op 2 
diepladers aan het museum afgeleverd. Conservator J. Maret zegt, dat op voorwaarde van een 
complete restauratie, de kraan als zelfstandig object wordt gebruikt.

20- 08 De leukste winkel van Medemblik “Nogunkans” gaat sluiten. De winkel is sinds 1994 op het be
drijventerrein gevestigd en verkoopt curiosa en spullen uit grootmoeders tijd. Wegens gebrek 
aan te weinig bezoekers moet het de deuren sluiten. Gerard en Gerda Dudink hebben met hun 
leuke winkel veel mooie en aparte spulletjes verkocht en er zal in menig Medemblikker huis 
wel iets van hun handel te vinden zijn en nog met plezier gebruikt worden.

21- 08 Oud-raadslid Jaap de Jager ontving deze morgen een koninklijke onderscheiding en werd be
noemd tot lid in de Orde van Oranje Nassau. De aanleiding daartoe was het door omstandig
heden neerleggen van het raadslidmaatschap. De onderscheiding is tevens een erkenning voor 
de nevenfuncties zoals Horeca/Kasteel Radboud/bestuurslid VW en vrijwilligerswerk.

22- 08 Bewoners van het woonwagenkamp aan de Brakeweg eisen een grondig bodemonderzoek van
de v.m. vuilstortplaats, waar zij deels aan wonen.
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De oude gemeentewerf zou worden gebruikt als opslag voor stenen. Bij het vlak maken van het 
terrein kwam veel stof vrij. De verontruste bewoners ontdekten tevens materiaal, dat op asbest 
leek.
Een oudere bewoner bevestigt, dat 25 jaar geleden in een kolk van 25 m. diepte allerlei troep is 
gestort. Een voorlichter van de Provincie heeft een onderzoek ingesteld. De gemeente heeft 
intussen het terrein met hekwerk afgesloten.

27-08 Voetbalvereniging D.E.K. (Door Eendracht Kracht) bestaat 50 jaar! Met een receptie in het 
clubhuis werd de feestelijke herdenking geopend. Geprezen voor het vele vrijwilligerswerk 
schonk afgevaardigde Visser van de KNVB een mooie vlag. Als woordvoerder van D.E.K. 
sprak bestuurslid De Boer over de inzet, motivatie en betrokkenheid.
Een reünie, evenementen voor de jeugd, ouderen en oud-leden en tevens een herinnerings
boek en een tentoonstelling over 50 jaar D.E.K. maakte dit alles tot een grandioos feest!

01-09 De gemeenten in West-Friesland beraden zich over de mogelijke herindelingen. Bij dit onder
zoek is ook de Wieringermeer betrokken, laat B&W aan de werkgroep weten. Door het feit, dat 
de buurgemeente Wieringermeer is betrokken bij het S.O.W. (Samenwerkings Orgaan West- 
Friesland). De raakvlakken tussen Medemblik en Wieringermeer zijn groot. Het is gebleken uit 
de contacten tussen de beiden gemeentes, dat het gemeentebestuur in de Wieringermeer be
langstelling heeft voor het onderzoek, waarover binnenkort moet worden besloten.

04-09 Momenteel worden de weduwenhuisjes aan de Heeresteeg door bouwbedrijf Grooteman-van 
Dijk grondig gerestaureerd.

De historische Weduwenhuisjes 
(foto: Oudheidkundige Ver. “Medenblick")

04-09 Twee bekende Medemblikker garagebedrijven gaan samenwerken.
Garage Botman, al meer dan 25 jaar gevestigd, zal met garage Bonnema van het BP-station, 
door samenwerking een meer strategisch punt worden, waardoor de riante showroom bij het 
BP-station tot verkooppunt wordt van nieuwe auto’s alsook occasions. Bij Toyota-dealer Bot
man aan de Randweg blijft verder alles ongewijzigd.

04-09 Het 60-jarig bruidspaar, dhr. en mw. Stuyts-Biersteker, mocht in hun woning aan de Bottelier- 
straat het burgemeestersechtpaar ontvangen, die het bruidspaar kwam geluk wensen. Dhr. 
Stuyts, van beroep aannemer, vertelde dan ook, dat hij met z’n vrouw wel een boek kon schrij
ven over hun veelbewogen leven. Ze genieten nog volop en komen door hun hobby’s dan ook 
dagen tekort.

06-09 De 74-jarige J. de Vries, voorzitter van de Wandelsportvereniging “Radboud” is benoemd tot lid 
in de Orde van Oranje Nassau.
In vele takken van bestuursfuncties maakte hij zich verdienstelijk. Al eerder is hij onderschei
den met de erepenning in zilver van de gemeente Medemblik.
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Dhr. de Vries neemt tevens afscheid van zijn voorzitterschap van de wandelsportvereniging, 
die deze dag het 30-jarig bestaan vierde.

08-09 Spoedvergadering van het voltallige gemeentebestuur!
N.a.v. het al diverse keren in de fik steken van het “hanghok” op “het Vooroever”! Er moet iets 
gedaan worden. “Een mobiel hanghok is misschien een betere oplossing, dan zal er een beter
toezicht zijn op de jeugd”, aldus enige raadsleden. “Het zal je gebeuren, een hanghok voor je
deur!”

10-09 Eén dezer dagen is de 1e paal geslagen voor de bouw van een huisartsenpraktijk met woning 
aan de Oostersingel 30, voor huisarts De Jager, sinds 1995 in associatie met Dr. Weel. Sinds
dien heeft dr. De Jager zich met praktijkruimte moeten behelpen in de portcabine aan de Com- 
pagniesingel. Het ontwerp van de nieuwe praktijk is gemaakt door Rolf Botman te Wervers- 
hoof. Het aannemingsbedrijf Gragt hoopt het pand eind februari 1998 te kunnen opleveren.

10- 09 Zwemschool Rozelaar zit in het nauw, nu de bouw van een nieuw zwembad uitblijft. Het oude
lesbad moet per 1 januari 1998 sluiten! Het nieuwe bad, te bouwen op het bungalowterrein aan
de Oosterdijk, kan niet eerder worden aangelegd dan met behulp van medefinanciering van 
(bungalowpark)-eigenaar Van Leeuwen. De bouw van het zwembad is tevens gebaseerd op 
een nettobijdrage van 7 ton van de gemeente. Mede door alle financiële beslommeringen van 
de gemeente, is het niet mogelijk het bad eerder te bouwen. De heren Rozelaar en van Leeu
wen moeten maar weer eens om de tafel gaan zitten!

11 -09 Het wordt weer gezellig in de straten van Medemblik. Momenteel zijn de meeste bewoners van
de straten bezig de versieringen aan te brengen voor de komende harddraverijfeesten. En jury 
zal beoordelen, welke straat de mooiste zal zijn en kan daarmee een prijs in de wacht slepen.

11- 09 “Tien jaar lekker niks doen" heet de tentoonstelling, die vanaf heden tot 12 december is te zien
in het Stadhuis.
Dhr. J. v.d. Heijden (de hier zéér bekende badmeester) nam na het sluiten van het “Zeebad”, 
naast zijn vele hobby’s, zich voor om te gaan tekenen.
Waar, door dagelijks een uur te besteden aan tekenen, zijn omvangrijke werk ontstond, is nu 
een gedeelte te zien op zijn expositie. De tekeningen zijn gemaakt naar fotoverslagen uit 
kranten en tijdschriften.

14/15-09 De Stichting “Carillon” liet het rijdend carillon van de Koninklijke Klokkengieterij “Eijsbouts” 
naar Medemblik komen.
Het grote verrijdbare klokkenspel is een promotion van deze Stichting, die al een jaar actie 
voert om een carillon in de Bonifaciuskerk te verwezenlijken. Inmiddels is 40 van de 85 mille 
ingezameld. De actie viel bij publiek goed in de smaak.

15-09 Hulde voor dhr. A. van Eijk op deze harddraverijdag, die al 50 jaar de kaartverkoop verzorgt 
tijdens de draverij. Het was een verrassing, toen dhr. Van Eijk zijn kassahok versierd zag met 
ballonnen en slingers. Medemblikkers en toeristen, geattendeerd op de feestelijke versiering, 
complimenteerden de jubilaris met deze mijlpaal. De voorzitter van de harddraverijvereniging 
overhandigde aan de 79-jarige Van Eijk de herinneringsplaquette.

17- 09 “Plan West op zijn best”. De jarenlange “overlast” van bouwactiviteiten in de wijk Plan West
zijn voorbij en daarom organiseerde het gemeentebestuur en woningbouwvereniging S.W.W. 
een barbecuefeest voor de bewoners van deze wijk. Waar ‘s middags al begonnen werd met 
de opening van de speeltuin aan de L. van Teijlingenstraat met de muzikale klanken van de 
harmonie “Crescendo”, kwamen omstreeks half 7 de bewoners bij elkaar om zich te goed te 
doen aan de barbecue. Opgeluisterd met een perfect stukje muziek, toespraken en de ruim 400 
tevreden wijkbewoners werd dit feestelijk festijn omstreeks 22.00 uur besloten. De medefinan
ciering aan dit gebeuren werd door aannemingsbedrijven Noor en Seignette verzorgd, de ca
tering was in handen van het bedrijf “La Mirage” en Restaurant West.

18- 09 Een helikopter is deze dag neergestreken in de buurt van een weiland aan de Brakeweg, waar
door zo’n 40 melkkoeien danig van slag raakten, waarvan de eigenaar nu nog niet kan zeggen 
of er schade door deze gebeurtenis is ontstaan. De Rijksluchtvaartdienst zal een onderzoek in
stellen.

25-09 Radio Bood 40 jaar! De zaak in radio, TV, elektrische apparatuur en installatietechniek. Deze 
maand waren vanwege het 40-jarig jubileum leuke acties georganiseerd en hieraan waren 
mooie prijzen verbonden. Bij besteding boven de ƒ 1.000,-- was er een gratis vliegtocht boven 
de regio!
Eigenaar Rinus Bood gaat nu, na 40 jaar, waarin hij de zaak tot een gezond bedrijf heeft opge
bouwd, stoppen! Stoppen met zijn bedrijf en zich meer tijd gunnen zijn hobby (de vliegerij) te 
blijven beoefenen. Rinus Bood en zijn vrouw dragen de zaak over hun zoon Roelof en schoon
dochter Monica.
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02-10 “Zeezeilers promoten Medemblik in het verre Noorden”.
Zeezeilers Frank en Marijke Houtman wonen op het schip “De B0r” in hun thuishaven in Me
demblik. In de maanden april t/m september verhuren zij hun boot aan gezelschappen onder 
hun toeziend oog. Onlangs, bij hun thuiskomst, boden zij burgemeester Smit een vlaggetje aan 
van een collega-burgemeester uit Hadsel (Lofoten). De zeilers hadden aan burgemeester Hugo 
Yensen een vlag aangeboden en werden door hem hartelijk ontvangen. Waarschijnlijk kunnen 
uit deze contacten vriendschapsbanden ontstaan. “Wij voelen ons net ambassadeurs”, aldus 
Frank.

04-10 De Medemblikker lange afstandszwemmer Jack Brakeboer, 43 jaar, nam deel aan de wedstrijd 
in de baai van San Francisco en heeft deze wedstrijd met succes volbracht.
In februari begon Jack al aan de voorbereidingen en trainingen om de zwemtocht van het ge
vangeniseiland “Alcatraz” naar San Francisco te kunnen volbrengen. In het behoorlijk koude 
water van de baai, en niet zonder gevaar vanwege de aanwezige haaien, voltooide de zwem
mer deze 214 km in een tijd van 35 minuten.
Van de deelnemers in zijn leeftijdsklasse eindigde Jack als 3e. Zondags daarop overbrugde de 
zwemmer onder de beroemde Golden Gate Bridge nog een afstand van 3/4 km en tikte na 53 
minuten tevreden aan,

04-10 “De Smikkelhoek” bestaat 25 jaar, wat zeker bij de ondernemende familie Biersteker gevierd 
mag worden.
Begonnen met een snackwagen in de Koggenwijk is het niet makkelijk geweest een goede 
plaats te veroveren. Na hard werken resulteerde dit in het huidige smikkelpaleisje aan de Alme- 
reweg.

04-10 Op het bungalowpark “De Vlietlanden” in Wervershoof is een 58 jarige man verdronken. Ken
nelijk is het slachtoffer in de nacht of morgen zijn bed uitgegaan en in het water achter de bun
galow terecht gekomen.
De man maakte deel uit van een groep gehandicapte toeristen uit Duitsland. De begeleiders 
misten het slachtoffer, waarna het verdrietige voorval werd ontdekt.

09-10 Ministers van het voormalige kabinet en hun dames brachten één dezer dagen een bezoek aan 
Medemblik, waar zij volop genoten van Medemblik in herfsttooi. Het nieuwbouwplan 
“Waterborg” kreeg veel waardering, en tevens bestond er veel interesse voor de florerende pe
kelharing.

In 1914 bracht H.M. Koningin Wilhelmina een bezoek aan het Waterschapshuis 
“De Vier Noorder Koggen", thans de woning van het echtpaar Spruit 

(foto: Oudheidkundige Ver. “Medenblick")

Een bezoek aan het Koggehuis aan de Westerhaven was ook in het programma opgenomen, 
waar de bewoners, het echtpaar Ruud en Simone Spruit, hun hoge gasten mochten ontvangen.
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13-10 Vandaag is eindelijk begonnen met het aanleggen van de laatste rotonde in de gemeente. Op 
de gevaarlijke kruising Markerwaardweg/Almereweg (N240) waren veel slachtoffers te betreu
ren.
De Medemblikkers zijn opgelucht, dat de Provincie hiertoe groen licht heeft gegeven. De Mar- 
kerwaardweg blijft opengesteld en het verkeer zal met verkeerslichten over de rijbanen worden 
geleid.

16-10 Wie bakt het mooiste brood? Onder dit motto gaf het molenbestuur aan een ieder de kans een 
brood te bakken van het meel uit de molen. Gist was bij bakker Raat te verkrijgen en men kon 
naar eigen inzicht een mooi en geurig brood bakken. Bakker Hein Raat kwam deze middag de 
gebakken broden keuren en oordeelde over geur, smaak enz.
De winnares van de 1e prijs van ƒ 100,-- was Ilse Droog, de 2e prijs van ƒ 75,- was voor dhr. 
Gerritsen. Molenaar Jacq Berkhout reikte de prijzen uit.

18-10 De Raad van State heeft de gemeente Medemblik groen licht gegeven tot de aanleg van een 
wedstrijdzeilcentrum op het Vooroever. De procedure heeft, na bijna een jaar vertraging, lang 
geduurd. Dit kwam, omdat de Vereniging tot behoud van het IJsselmeer (V.B.IJ.) bezwaar 
maakte. Het bezwaar is door de Provincie afgewezen!
“leder heeft ‘t recht bezwaar aan te tekenen”, zegt burgemeester Smit, “wij hadden al eerder 
kunnen gaan bouwen”.
Na verstrekking van 1 miljoen gulden aan toegezegde subsidies, is het te hopen, dat er ruimte 
blijft voor de beloofde toezeggingen van het geld en dat dit niet op de tocht komt te staan.

18-10 Een feestelijk concert in de Bonifaciuskerk door organist Jos van der Kooy ter ere van het ge
restaureerde rugwerk aan het Piet Backerorgel, dat sinds 1988 niet meer te bespelen was.
In fasen heeft het orgel, dat in 1671 is gebouwd, nogal wat restauraties ondergaan. Het orgel is 
nu een lust voor ‘t oog en oor. De Stichting P.B. orgel mag trots zijn met dit resultaat.

20-10 De gemeenteraad van Medemblik heeft grote waardering voor de Stichting Woningbeheer, die, 
in samenwerking met de gemeente, een voorbereidingsbesluit heeft genomen betreffende de 
grond aan de Riddderstraat. De Stichting Woningbouw wil 52 zorgwoningen bouwen op deze 
grond, de huidige locatie van “Huize Levensavond”. Dit pand, wat nog een hoge boekwaarde 
heeft, moet worden gesloopt. Vanwege een hoge subsidie van de Provincie is nieuwbouw beter 
dan verbouw van het bejaardenhuis.

23- 10 Twee zaterdagen hebben leden en niet-leden van buurtvereniging Plan West zich ingezet tot
het opknappen van de tuin achter bejaardenhuis “St. Martinus”. 4 Ton afval is verwijderd. Met 
dit initiatief zijn gemeente en directie Stichting Bejaardenzorg heel blij.
Meer dan 50 mensen schoffelden, snoeiden en verzamelden vuil etc. En vanuit “Huize Marti
nus” werd ‘t eten - patat frites, kroket en appelmoes - aangeboden.

24- 10 Het bedrijf Bobé (waar 70 mensen werken) is ongewild in grote problemen gekomen. De fa
briek van elektrische verwarmingsapparaten (Bobé een gezond bedrijf) is als gevolg van schul
den met het moederbedrijf Smit-Sinus tot surséance van betaling overgegaan. De woordvoer
ders van Bobé hopen op een goede afloop door op boedelkrediet van de financiers te kunnen 
rekenen. De orderportefeuille is goed gevuld!

30-10 Het voetgangerspontje nabij de Grote Vliet is verleden tijd. Staatsbosbeheer heeft het laten 
verwijderen, omdat regelmatig het overzetveer werd vernield en de onderhoudskosten hieraan, 
bezegelde het lot van deze leuke attractie, waar fietsers en wandelaars veelvuldig gebruik van 
maakten. Er zal nu als oversteek een vaste brug worden aangelegd.

30-10 Schoenreparatiebedrijf Haakman aan het Bagijnhof heeft een certificaat ontvangen van de 
Stichting Kwaliteitsreparatie van Ned. Schoenfabrikanten. Als blijk ruim te voldoen aan de 
strenge eisen van kwaliteitsreparatie. Een felicitatie waard!

02-11 De bekende Medemblikker Thomas van Hulsen is onderscheiden met een gouden onderschei
dingsteken voor zijn vele werk en inzet voor de scouting binnen Scouting Nederland. Als voor
zitter van het gewest Noord-Holland zal hij op 19 november a.s. zijn functie neerleggen.

04-11 Peuterspeelzaal “De Paddestoel” is sterk verouderd. Het voldoet niet meer aan de eisen van 
deze tijd. Volkspartij Medemblik opperde al eens de voormalige supermarkt aan de Schuite- 
voerderslaan op te kopen en als cultureel centrum in te richten, waar zowel jeugdwerk als 
peuterspeelzaal onderdak kan vinden.
Het bestuur van de peuterspeelzaal wacht af, wat de gemeente in petto heeft.

04-11 Ingenieursbureau “Oranjewoud” meldt in het rapport “Groen Beheersplan”, dat Medemblik rijk 
aan groenvoorzieningen is tegenover vergelijkbare gemeenten. Hoewel de onderhoudskosten 
hoger zijn dan in andere gemeenten, is gebleken, dat voor het onderhoud 102 uur meer nodig 
is dan in de begroting van 1997 rekening is gehouden.
De commissie milieu van de gemeente heeft afgelopen maandag hierover vergaderd.
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11-11 Een bewoner aan de Gildelaan heeft ‘s avonds omstreeks 8 uur de auto van zijn buurman met 
een tegel vernield.
De aanleiding was kennelijk, dat de dochter van de autobezitter een aantal keren op de claxon 
had gedrukt. De boze buurman veroorzaakte deuken in de motorkap, de voorruit sneuvelde en 
een spiegel legde ook het loodje.

13- 11 De Stichting “Warme maaltijdvoorziening” is overgegaan van het systeem “Tafeltje Dek-je” op
het nieuwe systeem, het z.g. “Vries-Vers-Systeem”! Dit door de steeds strengere eisen, die aan 
de maaltijden en m.n. de temperaturen van het eten bij aflevering, worden gesteld. Gebruikers 
zullen zowel over een vrieskastje als een magnetron moeten beschikken. Voor de definitieve 
invoering van de vriesmaaltijden zal in samenwerking met Stichting “Welzijn Ouderen West- 
Friesland” een voorlichtingsmiddag worden belegd.

14- 11 MeesterRenévande Jozefschool staat 25 jaar voor de klas en....... is 50 jaar geworden!
Dit was aanleiding tot feest bij de hele basisschool. Meester René werd verrast met ontbijt op 
bed en is later per brandweerwagen naar school gebracht.
Dit mede, doordat de meester hoofd hulpverleningsdienst bij de brandweer is. Op school kwam 
er weinig van het lesrooster terecht!

15- 11 In de oude brandweerkazerne organiseerde Watersportvereniging “Bestvaer” hun 25-jarig be
staan.
Burgemeester Smit feliciteerde de vereniging met deze mijlpaal, waarbij tevens 3 kampioenen 
uit de vereniging werden gehuldigd, te weten Anorra en Wilco Stavenuiter, Nederlands kampi
oen in de internationale mirror-klasse. Vader John Stavenuiter, die in de 470 Olympische klas
se de titel won. De watersportvereniging telt 200 leden, waarvan 50% uit Medemblik en om
streken.

18-11 Bewoners van de Hazewaal protesteren tegen het aangelegde dijkje rond het terrein van cam
ping “Zuiderzee". De gemeente heeft geprobeerd om met de bewoners van Hazewaal en de 
campingbeheerder Van Leeuwen tot overeenstemming te komen, maar dat lukte niet. In het 
bestemmingsplan staat, dat tussen de bewoning en het recreatieterrein een groenstrook moet 
blijven als buffer. In het bestemmingsplan staat niet, hoe de groenstrook moet worden inge
richt. De bewoners willen definitief van het dijkje af!

20-11 Deze maand opheffingsuitverkoop bij de bekende Medemblikker fa. Van der Zee. De zaak met 
artikelen op huishoudelijk gebied, dat voor de Medemblikker klanten een gemis zal zijn, omdat 
deze zaak ook luxe artikelen in goede kwaliteit voerde. Het echtpaar Smaling-v.d. Zee gaat het 
rustiger aan doen. Het pand aan de Nieuwstraat zal worden ingericht tot bankgebouw ABN- 
Amrobank.

20-11 Waar Bobé, producent van verwarmingsapparaten in financiële problemen was gekomen, is, 
na loskoppeling van het moederbedrijf Smit-Sinus, dhr. J. Knight teruggekeerd als directeur 
van Bobé. Met een bewindsman zal worden geprobeerd in surséance van betaling tot een 
overeenstemming met de crediteuren te komen. Onder nieuwe leiding zal Bobé zelfstandig 
doorgaan en proberen de markt in wereldwijd opzicht te verbeteren.

20-11 De jaarvergadering van de Oudheidkundige Vereniging werd gehouden in het “Swarte Woifke”. 
Een goede opkomst was mede te danken aan het feit, dat de vereniging haar 35-jarig jubileum 
herdacht. Met als traktatie koffie met Westfriese krentenmikken trad na de pauze de Opper
doeser groep “ ‘t Allegaartje” op. Een feestelijk optreden met voordrachten en liedjes. Tot be
sluit werd door allen het “Opperdoeser Ronde” lied gezongen.

27-11 Persoonlijke tegenstellingen veroorzaakten een crisis in de WD, waarvan 7 leden uit de partij 
hun lidmaatschap opzegden en spontaan de vergadering de rug toekeerden, waarna later nog 
enkelen het voorbeeld volgden. Voorzitter Van Teylingen zal in een brief de gebeurtenissen 
aan de leden uitleggen. Een harde klap voorde in het voorjaar te houden verkiezingen.

09- 12 Bewoners van het Geldelozepad zijn woedend over het voorgenomen plan tot sloop van hun
huurwoningen van de Stichting “Woningbeheer Westfriesland”. Dit plan dient in 2006 te gaan 
gebeuren, omdat de stichting vindt, dat de kwaliteit van de woningen niet voldoende is om nog 
flink te gaan investeren; zij geven de voorkeur aan nieuwbouw.
De bewoners willen praten over de renovatie van de woningen. Directeur Gieling van S.W.W. 
laat weten, dat zij niet alléén te maken hebben met de huidige bewoners, maar ook met de 
toekomstige bewoners. De stichting wil een sociale woningbouw neerzetten, dat past in de om
geving.

10- 12 De basisschool de “Meridiaan” komt niet in de problemen over opheffing. De school dient m.i.v.
1 augustus 1998 126 leerlingen te tellen; nu zijn er 138 leerlingen. “De “Meridiaan” zit in de lift 
door een goed individueel onderwijs en een goed beeld naar buiten”, aldus directeur Van 
Schaik.
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10-12 De regio VW West-Friesland heeft het faillissement aangevraagd; de regio VW is ontstaan 
door een fusie tussen de VVV’s van Enkhuizen, Hoorn, Medemblik, Drechterland, de Streek, 
Opmeer en Hoogwoud.
In 1996 was bij de oprichting begonnen met een schuld van een half miljoen. Door tegenvallers 
is het niet gelukt. Men was toen ervan overtuigd, dat dit kon worden weggewerkt. Helaas!

10- 12 Kritiek op de verkeersremmers op de Westerdijk. De politiek was het in meerderheid niet eens
met de door het Hoogheemraadschap genomen maatregelen over de situatie aan de Wester
dijk en de voorrangssituatie bij de sluis; er waren teveel aanrijdingen.

11- 12 De grote opknapbeurt van de Westerhavensluis is gestart. De sluis is leeggepompt, waarna
boven de sluis een tent werd opgezet om in de winter het werk te laten doorgaan.
De gemeente heeft de uit 1927 daterende sluis indertijd overgenomen van het Rijk. Het onder
houd (vooral reparatie van het beton) zal een investering van VA miljoen bedragen.

De sluis omstreeks de 50er jaren, over de brug passeert verhuisbedrijf Kool 
(foto: Mw. J.M. de Vries-Popma)

12-12 Voor de Oudheidkundige Vereniging presenteerde Joop de Boer een prachtige serie dia’s over 
Medemblik omstreeks 1975. Tijdens het vertonen van de mooie beelden hield Joop de Boer 
een prachtig en ook zeer humoristisch betoog. De dia’s zijn door de spreker aan de Vereniging 
geschonken. Het was een prachtige avond!

12-12 Een Medemblikker vrachtwagenchauffeur kwam deze morgen om het leven, toen een passe
rende vrachtwagen een lading kunststof kozijnen verloor. De Medemblikker werd hierdoor fa
taal geraakt. Het ongeluk gebeurde op de Drechterlandseweg en deze is bijna een dag ge
stremd geweest.

16-12 Onderhoudsmonteurs kwamen in de problemen, toen zij werk zouden verrichten aan de 4 
windmolens in het IJsselmeer nabij Medemblik. Zij kampten met motorpech en het anker van 
hun vlet kon geen grip houden. De vlet bonkte stuurloos tegen de keien van de dijk. Na alarm 
te hebben geslagen, arriveerde de reddingsboot van “ ‘t Span” om het schip met de 3 beman
ningsleden van de dijk te trekken.

20-12 Een sfeervol kerstconcert was te beluisteren in de Ridderzaal van het kasteel. Het trio Phano- 
men met Loes Vermaas, mezzo-sopraan, Afra Koomen, sopraan en Johan Gootjes, piano. 
Prachtige liederen o.a. van Purcell, Handel en Fauré, waarvan het publiek volop genoot en tot 
slot een welverdiend applaus voorde uitvoerenden.

26-12 De expositie “Creativiteit” in de tentoonstellingsruimte van “De 4 Weeskinderen”. Het werk van 
verschillende personen, die hun creativiteit tonen op velerlei gebied en wat bijna tot kunst be
hoort. Tot en met 4 januari a.s.

28-12 Jan de Greeuw heeft afscheid genomen als organist van de Bonifaciuskerk. De gewaardeerde 
organist werd na de dienst toegesproken, toegezongen, kreeg een draaginsigne opgespeld en 
een oorkonde uitgereikt. Een grote waardering voor dhr. de Greeuw.
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30-12 De Stichting Evenementen maakt zich zorgen om de toekomst. De bij te dragen kosten door 
ondernemers wordt steeds minder, zodat ook de club steeds minder heeft te verdelen. De 
stichting S.T.E.M. wil donateurs wen/en en de ondernemers per brief uitnodigen en er op wij
zen, wat de gevolgen zijn voor de S.T.E.M., als zij niet langer betalen.
Hermie Kroezen, Wilma Klaver en Elly Vermeulen zijn de drijvende krachten achter de stich
ting, de middenstand laat hun toch niet in de kou staan?

30-12 Vorige week is in het water aan de Hazewaal het leven van een 72-jarige vrouw door 2 honden 
gered. De “Leonburgers”, de honden David en Benjamin, werden rond 07.30 uur uitgelaten. De 
eigenaar, Bert v.d. Pijl, merkte, dat de honden onrustig werden en niet weg te branden waren 
van de slootkant. Het was nog tamelijk donker, maar hij zag een vrouw in het water liggen met 
het hoofd nog boven water. Met behulp van buurtbewoners is alarm geslagen en wist men de 
vrouw met onderkoelingsverschijnselen uit het water te redden. De vrouw is naar het Westfries 
Gasthuis overgebracht.

Samenstelling kroniek: 
Mw. J.M. de Vries-Popma

* **■*'* ■* *

De Vliet stroom te Medemblik omstreeks 1911 
(foto: Oudheidkundige Ver. “Medenblick")
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